
Odůvodnění požadavku na uzavření Dodatku č. 1 ke smlouvě č. 2021/OIVZ/009 uzavřené na základě 
veřejné zakázky malého rozsahu na služby s názvem „Založení uličního stromořadí v ulici Milady 
Horákové - PD

Dodatek č. 1 má řešit změnu termínu předání I. etapy díla z 15 měsíců na 21 měsíců.

Zadání zadavatelem předpokládalo využití nové technologie, se kterou se dotčené orgány (DOSS) 
teprve učí pracovat. Řešení je inovativní a prozatím neobvyklé a díky tomu došlo k časově náročnému 
projednávání podkladů pro projektovou dokumentaci, především na MHMPOPP. Projednání podkladů 
bylo zahájeno v říjnu 2021 a pokračovalo až do druhé půlky května roku 2022, kdy byl přislíben souhlas 
s navrženým řešením. Do této doby však nemáme tento souhlas oficiálně. Práce vyplývající ze smlouvy 
č. 2021/OIVZ/009 tedy byly na výzvu zadavatelem pozastaveny.

Průběh jednání:

Řešení a návrh projektu byl představen projektantkou městské části 14. 9. 2021. Po odsouhlasení 
návrhu bylo zahájeno jednání nejprve s Pražským památkovým ústavem dne 22. 9. 2021. Ten 
připomínkoval navržený mobiliář a požadoval pro výsadbu stejný taxon jako je na Strossmayerově 
náměstí, který však není v souladu s požadavky na modrozelenou infrastrukturu (MZI).

Dne 11. 10. 2021 byla projektantkou zahájena nejprve písemná komunikace s OPP MHMP a následně 
proběhlo několik jednání nad podklady prezenčně. Na jednáních byly pracovníkům odboru památkové 
péče představeny principy MZI a nutnosti využití podsadeb vysazovaných stromů, kvůli zchlazování 
paty kmene v souladu s Městským standardem pro plánování, výsadbu a péči o uliční stromořadí, který 
byl schválen RHMP. Výsledkem prvního jednání konaného v říjnu 2021 byla domluva na dočasném 
zřízení rabat se záhony pod stromy po dobu deseti let. V listopadu došlo však k popření dohodnutého 
postupu, tedy možnosti použití dočasného rabata s podsadbami, což bylo v rozporu se zadáním a s MZI. 
V lednu 2022 došlo k dalšímu jednání avšak bez výsledku. Od ledna do května se zástupci MČ snažili o 
další schůzku nicméně bezvýsledně. Dne 25.5. proběhlo jednání ke Koncepci veřejných prostranství na 
OPP MHMP a při té příležitosti také ve věci záhonů v ul. M. Horákové. Zde došlo k obratu a záhony byly 
odsouhlaseny. Jednání ve věci pořízení rabat s květinami na OPP MHMP trvalo od 18. 10. 2021 do 25. 
5. 2022, tedy více jak 5 měsíců. Na jednáních s pracovníky OPP MHMP se za zadavatele účastnili, 
pracovníci odboru rozvoje a péče o veřejný prostor, pracovníci OŽP a pan radní. Vedoucí ORVP se po 
dohodě spaném radním ujala projednání v této věci sOPP MHMP. Po písemné urgenci nám bylo 
sděleno paní vedoucí, že je třeba nejdříve projednat Koncepci veřejných prostranství a následně bude 
s OPP MHMP projednávat navržené řešení v ulici Milady Horákové. Vše je doložitelné a patrné 
z korespondence.

Zadání objednatele bylo jednoznačně v rozporu se standardy schvalovanými OPP MHMP. Proto 
objednatel přerušil od 26. 11. 2021 do 26. 5. 2022 v souladu s článkem II. odst. 2 SOD č. 2021/OIVZ/009 
provádění prací, protože nebylo možno z objektivních důvodů na PD pokračovat a to až do doby, kdy 
zástupce objednatele předjednal na OPP MHMP inovativní a nový přístup

Z výše popsaného je nutné změnit termíny předání I. etapy a to z 15 měsíců na 21 měsíců.




